



FINANCE HOUSE
SECURITIES
LLC

طلب تعديل أو إضافة بيانات العميل CHANGING / ADDING OF CLIENT

Application Date	:	_____	:	تاريخ الطلب
Client Name	:	_____	:	إسم العميل/الشركة
ADX Investor No.	:	_____	:	رقم المستثمر في سوق أبو ظبي
DFM Investor No.	:	_____	:	رقم المستثمر في سوق دبي
ADX Trading No.	:	_____	:	رقم التداول في سوق أبو ظبي
DFM Trading No.	:	_____	:	رقم التداول في سوق دبي

يرجى تعديل أو إضافة البيانات الخاصة بي حسب التفاصيل المبينة أدناه
PLEASE UPDATE MY INFORMATION ACCORDING TO THE DETAILS MENTIONED BELOW

Information	Change / Add التعديل أو الإضافة	البيانات
Name as per passport or trade license	:	الإسم حسب جواز أو الرخصة التجارية
Passport/Trade license number	:	رقم الجواز/الرخصة التجارية
National ID No.	:	رقم الهوية الوطنية
UAE Family Registration No.	:	رقم خلاصة القيد
Post Box	:	صندوق البريد
City	:	المدينة
Country	:	الدولة
Telephone No.	:	الهاتف
Mobile No.	:	الهاتف المتحرك
Fax	:	الفاكس
E-Mail	:	البريد الإلكتروني
Other (Specify)	:	آخر (حدد)

Please send the Daily Trade Confirmation, User ID Report & Statement by	:	يرجى ارسال تقرير تأكيد الصفقات اليومية ، إسم المستخدم ، وكشف الحساب عن طريق
Email	:	البريد الإلكتروني
User ID	:	إسم المستخدم
SMS	:	الرسائل القصيرة
Fax No.	:	الفاكس

أقر أنا الموقع أدناه بأن جميع البيانات المدونة في هذا الطلب والمستندات المرفقة صحيحة وموثوقة

I, THE UNDERSIGNED, CONFIRM THAT ALL THE INFORMATION IN THIS FORM AND THE ATTACHED DOCUMENTS ARE CORRECT & AUTHENTICATED

Client / Company Name	:	_____	:	إسم العميل / الشركة
Client/Authorized Signature (if any)	:	_____	:	توقيع العميل / المفوض
Representative/Guardian name (if any)	:	_____	:	إسم الوكيل/الوصي (إن وجد)
Representative/Guardian Signature (if any)	:	_____	:	توقيع الوكيل/الوصي (إن وجد)

Notes:	ملاحظات
- Please send this form with any attachments by hand, Fax, or Email, to the Operations Department at Head Office.	- يرجى تسليم الطلب وأية مرفقات باليد الى دائرة العمليات في المركز الرئيسي، أو عن طريق الفاكس، أو البريد الإلكتروني.
- In case of a name change, please attach an authenticated copy of the court order.	- في حالة تغيير الإسم يجب إرفاق نسخة طبق الأصل من حكم المحكمة.
- In case of a change in the UAE Family Registration record or a passport renewal please attach true copy of old and new document.	- في حالة تغيير خلاصة القيد أو تجديد جواز السفر يجب إرفاق نسخة طبق الأصل من القديم والجديد.
- In case of Guardian (other than father), please attach a true copy of the custody documents authenticated by a notary Public.	- في حالة وجود وصي (غير الأب) يجب إرفاق نسخة طبق الأصل من أمر الوصاية مصدقة من قبل كاتب العدل.
- In case of representative, please attach a true copy of valid power of attorney duly authenticated by a notary Public.	- في حالة وجود وكيل، يجب إرفاق نسخة طبق الأصل من الوكالة مصدقة من كاتب العدل وسارية المفعول.

FOR OFFICIAL USE ONLY	للاستخدام الرسمي فقط
Approved by : _____ : معتمد من / Signature: _____ : التوقيع / Date: _____ : التاريخ	
Notes: _____ : ملاحظات	
Stamp: _____ : الختم	